
 

 

 

 

致各屬會及會員： 
 

沙田賽艇中心暫停開放 
 

由於沙田賽艇中心將於 2021 年 6 月 7 日(星期一)至 2021 年 6 月 8 日(星期二)進行電力工程。屆時將會暫

停電力供應。基於安全理由，沙田賽艇中心將會停止服務及關閉 。對各位造成任何不便，我們謹此致歉。 

 

如對上述事宜有任何問題或查詢，請致電 2699-7267 與賽協職員林先生聯絡。 
 

感謝您的關注。 

 

 

中國香港賽艇協會 

2021 年 6 月 4 日 
******************************************************************************************** 

4 June 2021 

 

Dear All affiliated Clubs and Members, 
 

Temporary Closure of Sha Tin Rowing Centre 
 
Please be informed that the electricity works will be carried out on 7 June 2021 (Monday) to 8 June 2021 (Tuesday) 

at Sha Tin Rowing Centre (STRC). Electricity will be suspended during the period. For safety reason, Sha Tin 

Rowing Centre will be closed on 7 and 8 June 2021. We apologize for any inconvenience caused. 

 

Should you have any enquiries, please do not hesitate to contact our staff, Mr. Kevin Lam at 2699-7267. 
 
 
Thank you for your attention. 
 
 

 

 

 

Hong Kong, China Rowing Association 

 


